

## Press Release

*January 2, 2019*

iLevel Management Inc. is excited to announce we have expanded our team with the addition of Lise Leger as our Account Manager Eastern Quebec.

Lise has over 20 years' experience in the Québec Natural Products Industry, ranging from a sales representative for ten years to an account manager for various supplements manufacturers in the health food store and pharmacies channel.

She enjoys building strong client relationships and customer service is her specialty. Lise has been a consumer and a defender of natural and organic products since her twenties.

Please join us in welcoming Lise to our team. Lise will assume responsibly for accounts in Quebec City – Trois Rivières – Sherbrooke and surrounding areas. Carlyne remains responsible for accounts in Montreal/Ottawa and the surrounding areas. If you have any questions, please let us know.

Lise can be contacted at:  
[lleger@ilevelmanagement.ca](mailto:lleger@ilevelmanagement.ca)  
1 (418) 271-1592

Carolyne can be contacted at:  
[cbourassa@ilevelmanagement.ca](mailto:cbourassa@ilevelmanagement.ca)  
1 (514) 607-0926



Thank you,

Jimmy Vaid  
President  
iLevel Management Inc.  
(416) 342-0213 / [jvaid@ilevelmanagement.ca](mailto:jvaid@ilevelmanagement.ca)



**iLevel**  
Management Inc.

*Innovate, Integrate, Invigorate*

office 416-342-0213

fax 416-342-0215

info@ilevelmanagement.ca

2001-38 Dan Leckie Way Toronto, ON M5V 2V6

## Communiqué de Presse

*2 Janvier, 2019*

iLevel Management Inc. est content d'annoncer l'expansion de notre équipe avec l'ajout de Lise Léger comme Gérante de Compte pour l'Est du Québec.

Lise a plus de vingt ans d'expérience dans l'industrie des produits naturels, autant en tant que Représentante des Ventes pour distributeurs que comme Gérante de Compte pour divers manufacturiers de suppléments.

Elle aime bâtir des relations solides avec ses clients - et le service à la clientèle est sa spécialité. Lise est consommatrice et promotrice de produits naturels & biologiques depuis la vingtaine.

SVP joignez-vous à nous pour souhaiter la bienvenue à Lise au sein de notre équipe. Lise va assumer la responsabilité des comptes pour Ville de Québec - Trois-Rivieres - Sherbrooke et les régions avoisinantes. Carolyne continue de s'occuper des comptes pour Montréal / Ottawa et les régions autour. Si vous avez des questions, svp nous laisser savoir.

Lise peut être contacté à:  
[lleger@ilevelmanagement.ca](mailto:lleger@ilevelmanagement.ca)  
1 (418) 271-1592

Carolyne peut être contacté à:  
[cbourassa@ilevelmanagement.ca](mailto:cbourassa@ilevelmanagement.ca)  
1 (514) 607-0926



Merci beaucoup,

Jimmy Vaid  
President  
iLevel Management Inc.  
(416) 342-0213 / [jvaid@ilevelmanagement.ca](mailto:jvaid@ilevelmanagement.ca)